

Title (en)

A DRAW-CASE.

Title (de)

SCHUBLADENKOFFER.

Title (fr)

VALISE-TIROIR.

Publication

EP 0252097 A1 19880113 (EN)

Application

EP 87900017 A 19861215

Priority

AU 395085 A 19851219

Abstract (en)

[origin: WO8703791A1] A drawer adapted to be removed and carried as a case comprising a drawer box (3) with a lid (2) adjoined thereto by a hinge (4) and fastened by a latch (5), and a handle (10), wherein two longitudinal recesses (20, 21) are located in the outside of each of the two opposite side walls (6) of the drawer box for engaging with rollers, wherein the two recesses are arranged end to end and so that the drawer can be supported in a number of angular positions.

Abstract (fr)

Un tiroir conçu pour être retiré et transporté comme une valise comprend une boîte (3) munie d'un couvercle (2) assemblé à ladite boîte par une charnière et fixé par une serrure (5), ainsi qu'une poignée (10). Deux évidements longitudinaux (20, 21), dans lesquels s'engagent des galets, sont situés à l'extérieur de chacune des deux parois latérales opposées de la boîte, les deux évidements étant disposés bout à bout et de telle sorte que le tiroir peut occuper différentes positions angulaires.

IPC 1-7

A47B 88/04; A47B 88/06

IPC 8 full level

A45C 9/00 (2006.01); **A45C 5/00** (2006.01); **A47B 88/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A45C 5/00 (2013.01); **A47B 88/906** (2016.12)

Citation (search report)

See references of WO 8703791A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8703791 A1 19870702; EP 0252097 A1 19880113; JP S63502322 A 19880908

DOCDB simple family (application)

AU 8600382 W 19861215; EP 87900017 A 19861215; JP 50018387 A 19861215